



AFDELINGSBESTYRELSESMØDE ÅRHUSOMEGN

DAGSORDEN OG REFERAT AFD. 02

DELTAGERE: Morten, Liban, Christine, Yrsa, Pia, Abdi og Ole
AFBUD: Ingen afbud.

REFERENT:

Pia Kopietz

**DAGSORDEN OG REFERAT: Mødet den 2/1/2019 blev ikke afholdt.
Bestyrelsen var ikke beslutningsdygtig.**

	Referat	Ansvar
1. Blok Demokrati.	Yrsa og Ole har været til et møde, med de frivillige i gårdlaugene. Næste møde i april. 3 områder skal debatteres og derefter skal der afholdes møde med Skanderborgvej.	
2. Siden sidst, opfølgning fra tidligere møder	Der er kommet en henvendelse fra administrationen. De mener at de ikke har fået referatet fra beboermødet den 11/09/2018. Det har de, og vi fandt det på Hjemmesiden. Propaganda: Det i Rosenhøj omdelte notat om kriminalisering af islamiske ytringer, er muligvis også omdelt i andre boligområder. Politiet er orienteret, og Notatet er givet til PET. Pia er blevet ringet op af Østjyllands Politi, og de takke de for anmeldelsen. Bestyrelsen er for at der etableres videoovervågning. Der er indkaldt til møde den 19/2, kl. 17:00 – 19:00 Vi har via vores FB side fået en henvendelse fra en beboer som ønsker at vi, bestyrelsen, skal sætte penge af til køkkenskab i de lejligheder hvor beboeren ikke vil have dobbelt køle/fryseskab. Det	



AFDELINGSBESTYRELSESMØDE

ÅRHUSOMEGN

	er boligforeningen som har sendt beboeren videre til os, da han henvendte sig i administrationen. Vi giver besked til beboeren og henviser til vedligeholdelsesreglerne og råderetten i lejlighederne. Vi informerer om at han kan stille forslag om ændring på næste beboermøde. Det er en uskik at Administrationen sender beboeren videre til os. Lys ved Nærbanen: Der etableres permanent lys når byggeriet af ungdomsboligerne er tilendebragt.	
3. Orientering fra formanden. Nyt fra administrationen og organisationsbestyrelsen Boligsocialt helhedsplan. Andet.	Der er ingen oversigt over hvem der benytter kælderrummene. Det er et emne der er taget på af Hovedbestyrelsen, og det er afdelingsbestyrelsen som skal administrere disse rum. MEN ingen ved tilsyneladende hvem der bruger rummene og i hvilke blokke de ligger. Morten spørger om vi skal lave en "studietur", og det er der enighed om at vi skal, men først skal vi vide mere. Bestyrelsen beder om at Skanderborgvej sender plantegninger over kældrene til os. Derefter vil vi få overblik over de omtalte rum. Bestyrelsen arrangerer IKKE Fastelavnsfest i år. Det er tidligere været arrangeret af Viby Syd. Men det sker ikke i år. Nu er det kun for Rosenhøj. Bestyrelsen vil arbejde på at få arrangeret noget til næste år, hvor vi vil forsøge at få Nabohuset og de, til den tid, etablerede gårdlaug	



AFDELINGSBESTYRELSESMØDE

ÅRHUSOMEGN

	med til at arrangerer Fastelavnsfesten. Vi vil spørge om Søndervangen er interesseret i et samarbejde.	
4. Igangværende og kommende projekter og arrangementer.	Ingenting for nuværende.	
5. Fra Afdelingsmedlemmerne.	Der er, efter at børnehaven er flyttet til Søndervangens område total trafikkaos på Matildelundsvej når børnene afleveres. Det er ikke noget afdelingsbestyrelsen skal tage sig af. Det er færdselspolitiet der skal tage affære. Der har været én henvendelse om sivende vand fra en ovenover liggende lejlighed. Beboeren var utilfreds med lang reaktionstid fra Serviceteamet. Det var i et tidsrum hvor der skulle have været ringet til vagttelefonen. Der er opslag i alle opgange og vagtnummeret kan også findes på foreningens hjemmeside.	
6. Indkomne breve og ansøgninger.	Mødet startede med en beboerhenvendelse. Vi anbefalede at beboeren tog kontakt til Retshjælpen og/eller Lejernes LO. Det var ikke en sag vi kunne hjælpe med. Mødregruppen har søgt om at få lokale stillet til rådighed. Selvom der er ledig lokale har vi besluttet at vente med svar til vi har oversigt over alle lokaler i kældrene.	
7. Bevillinger.	Ingenting.	
8. Eventuelt	Næste bestyrelsesmøde afholdes den 6. marts på ekstern location.	



AFDELINGSBESTYRELSESMØDE ÅRHUSOMEGN

	Der er ingen mulighed for at mødes med bestyrelsen i den måned.	